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Celje, 17. 10. 2024 

Številka: 013-1-2/2024-4 

 

Z A  P  I  S  N  I  K    
1. seje Sveta zavoda Osnovne šole Hudinja, ki je bila  

v četrtek, 17. oktobra 2024, ob 17.00 v sejni sobi 

 

Ustanovitveno sejo novega Sveta zavoda za mandatno obdobje 2024–2028 je pričela 

dosedanja predsednica Sveta zavoda v prejšnjem mandatu, gospa Lidija Voršič. 
 

Prisotni: Maja Kmecl, Lea Breznik, Nataša Gajšek Ključarič, Mateja Turk, Simona 

Turnšek, Bojan Ekselenski, Jernej Krajšek, Tina Toman Bogataj in Martina Strniša. Svojo 

odsotnost sta opravičili Breda Arnšek in Jasna Žlender. 

 

Predsednica je pozdravila prisotne in povedala, da je to ustanovitvena seja novega Sveta 

zavoda, saj je dosedanjim članom konec septembra potekel 4-letni mandat. Po veljavni 

zakonodaji je bila njena naloga sklicati prvo sejo. Ker je bilo prisotnih devet članov, je 

bila seja sklepčna, zato je predsednica predlagala naslednji dnevni red: 

  

1. Poročilo o volitvah v Svet zavoda za obdobje 2024–2028 

2. Volitve predsednika in namestnika predsednika Sveta zavoda Osnovne šole Hudinja  

3. Dogovori o načinu dela Sveta zavoda  

4. Aktualne informacije in razno 
 

Na dnevni red ni bilo pripomb, zato je prešla na prvo točko dnevnega reda, in sicer  

Poročilo o volitvah v Svet zavoda za obdobje 2024–2028. 
 

K 1. točki: 

Kot je bilo že uvodoma rečeno, se je konec septembra dosedanjim članom Sveta zavoda 

iztekel 4-letni mandat. Potrebno je bilo opraviti volitve oziroma imenovanje novih 

članov za mandatno obdobje 2024–2028, kar je bilo izvedeno pravočasno ter v skladu z 

zakonodajo. Volitve predstavnikov staršev je izvedel Svet staršev na redni seji 6. 6. 2024.  
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Po Poslovniku Sveta staršev in po Aktu o ustanovitvi so bile volitve javne in v Svet 

zavoda OŠ Hudinja so bile soglasno izvoljene:  

• Martina Strniša, predstavnica 3. b   

• Jasna Žlender,  predstavnica 5. b  

• Tina Toman Bogataj, predstavnica 5. c  
 

Volitve predstavnikov zaposlenih so potekale na tajnih volitvah dne 29. 8. 2024. Na 

volilnem seznamu je bilo 7 kandidatov, ki so bili predlagani v skladu s Poslovnikom 

Sveta zavoda in Aktom o ustanovitvi. Volitve je vodila volilna komisija in izvoljeni so bili 

naslednji predstavniki z najvišjim številom prejetih glasov:  

• Lea Breznik  

• Nataša Gajšek Ključarič 

• Maja Kmecl 

• Mateja Turk 

• Simona Turnšek 
 

Mestni svet Mestne občine Celje je dne 25. 9. 2024 v Svet zavoda OŠ Hudinja imenoval 

naslednje predstavnike:  

• Breda Arnšek 

• Jernej Krajšek 

• Bojan Ekselenski  
 

Svet zavoda Osnovne šole Hudinja za mandatno obdobje 2024–2028 je bil konstituiran, 

saj je bilo izvoljenih oziroma imenovanih vseh 11 članov. Ker pripomb oziroma dopolnil 

k tej točki ni bilo, je predsednica prešla na 2. točko dnevnega reda, Volitve predsednika 

in namestnika predsednika Sveta zavoda OŠ Hudinja.  
 

K 2. točki: 

Gospa Lidija Voršič je povedala, da so po Poslovniku volitve predsednika in namestnika 

javne. Na šoli je praksa, da se predsednik in namestnik volita izmed predstavnikov 

zaposlenih. Razlogi so tehnični, saj je lažje pripraviti in sklicati sejo, če je to nekdo, ki 

dela na šoli.  To seveda po zakonu ni nujno – predsednik in namestnik bi lahko bil 

kdorkoli izmed 11 članov. Med petimi novimi člani Sveta zavoda, ki so predstavniki 

zaposlenih, je bila članica, gospa Maja Kmecl, ponovno izvoljena, zato je predsednica 

predlagala, da bi zaradi izkušenj z delom Sveta zavoda za predsednico izbrali njo. Na 

glasovanje je dala predlog sklepa: 
 

SKLEP št. 1: Svet zavoda Osnovne šole Hudinja za predsednico Sveta zavoda Osnovne 

šole Hudinja imenuje gospo Majo Kmecl. 

 

Sklep so člani z dvigom rok soglasno potrdili. 
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Za namestnico predsednice je predlagala gospo Leo Breznik, vzgojiteljico oziroma drugo 

strokovno delavko v 1. razredu, saj ima med vsemi novimi člani Sveta zavoda najdaljši 

delovni staž na šoli in dala na glasovanje:  

 

SKLEP št. 2: Svet zavoda Osnovne šole Hudinja za namestnico predsednice Sveta zavoda 

Osnovne šole Hudinja imenuje gospo Leo Breznik. 

 

Sklep je bil z dvigom rok soglasno sprejet. 
 

Po ugotovitvi, da je Svet zavoda OŠ Hudinja konstituiran in ima predsednico in 

namestnico, je dosedanja predsednica predala vodenje seje novi predsednici, gospe Maji 

Kmecl, ki je pozdravila člane in se zahvalila za izkazano zaupanje. Predlagala je, da se 

preide na 3. točko dnevnega reda, Dogovore o načinu dela Sveta zavoda. 
 

K 3. točki:  

Novoizvoljena predsednica, ga. Maja Kmecl, je povedala, da delovanje Sveta zavoda 

urejajo trije akti: Poslovnik o delu Sveta zavoda, Akt o ustanovitvi šole in Zakon o 

organizaciji in financiranju vzgoje in izobraževanja (ZOFVI) ter na kratko opozorila na 

nekaj bistvenih določil iz zakonodaje:  

• Seje vodi predsednica, v primeru odsotnosti pa namestnica. 

• Seje so sklepčne, če je na njih prisotnih vsaj 6 od 11 članov: večina.  

• Sklep na sejah je izglasovan, če je seja sklepčna in če zanj glasuje večina prisotnih 

članov Sveta zavoda. 

• Vabilo se članom pošlje 7 dni pred sejo.   

• Seje potekajo praviloma v živo, po dogovoru pa lahko tudi korespondenčno, v 

elektronski obliki.   

• Zapisnik piše poslovna sekretarka: najprej ga pregleda predsednica, potem pa se v 

roku 3 dni pošlje članom Sveta zavoda.  

• Potrjevanje zapisnika prejšnje seje je vedno 1. točka naslednje seje.  

• Svet zavoda se praviloma sestane 2-krat letno:  

- konec septembra, ko se potrjuje Letni delovni načrt za novo šolsko leto in se 

pregledajo rezultati prejšnjega leta in  

- konec meseca februarja, ko se sprejema poslovno poročilo in finančni načrt.  

• Ostale seje se skličejo po potrebi – lahko tudi na pobudo članov Sveta zavoda.  
 

V nadaljevanju je člane Sveta zavoda vprašala, če se strinjajo, da bi se vabila na seje 

pošiljala v elektronski obliki, s čimer so se vsi strinjali. Člane je prosila, da naj svojo 

udeležbo ali neudeležbo vedno potrdijo, da se lahko seja v primeru premalo udeleženih 

odpove oziroma prestavi. Glede ure in dneva so se člani strinjali, da bodo seje praviloma 

ob četrtkih ob 17. uri. Sejnin člani ne prejmejo, kar je bilo preverjeno tudi na občinski 

upravi. Udeležence seje je vprašala, če ima kdo kakšno vprašanje ali predlog. Ker 

vprašanj ni bilo, je prešla na zadnjo točko dnevnega reda, Aktualne informacije in razno.  
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K 4. točki:  

Predsednica je v okviru točke Aktualne informacije in razno najprej besedo predala 

ravnatelju šole, gospodu Jožetu Berku.  

 

Ravnatelj je pozdravil nove člane Sveta zavoda in povedal, da bo zaradi nove sestave 

Sveta zavoda na kratko predstavil našo šolo. To je naredil v treh sklopih, saj je poudaril, 

da je delo šole odvisno od programa dela, kadrovske zasedbe in prostorskih pogojev.  

Pri programu dela je povedal, da je bil 30. 9. 2024 sprejet Letni delovni načrt za šolsko 

leto 2024/25. Ravnatelj meni, da je načrt dela po obsegu in vsebini zelo dobro 

pripravljen in ga v bistvu že izvajamo.  Prikazal je bogat nabor dejavnosti obveznega in 

razširjenega programa, ki jih na naši šoli ponujamo učencem. Med temi je še posebej 

omenil šolsko glasilo Hudinjček in šolski radio Hudinjček. Prav tako je poudaril, da je 

šola med številnimi projekti, ki jih je skupaj kar 41, vključena v državni projekt 

DIGITRAJNI.SI (računalniško opismenjevanje zaposlenih) ter v mednarodni projekt 

ERASMUS+ (izmenjava s šolo v Italiji, Neapelj). Takšni projekti prinašjo šoli veliko 

dodano vrednost, v vsebinskem in finančnem smislu.  

  

Nato je ravnatelj predstavil kadrovsko zasedbo in poudaril, da je kolektiv naše šole 

strokovno zelo dobro usposobljen (vsa delovna mesta imamo ustrezno zasedena), 

izjemno prizadeven in pozitivno naravnan. Posebej vesel je, da vse ankete kažejo, da v 

kolektivu vladajo zelo dobri medsebojni odnosi, kar se gotovo pozitivno odraža na delu 

šole.  

 

V zadnjem sklopu je predstavil še prostorske pogoje, ki so po izgradnji prizdika v letu 

2022 izjemno dobri. Učenci in zaposleni imajo odlične prostorske pogoje za delo, veliko 

pozornosti pa na šoli namenjamo tudi lepo urejeni notranjosti in okolici šole.  

Ravnatelj je povedal, da naša šola na učnem in vzgojnem področju dosega zelo dobre 

rezultate. To potrjujejo tudi podatki iz nacionalnega preverjanja znaja, kjer naši učenci 

praviloma dosegajo nadpovprečne rezultate v Sloveniji – tako je bilo tudi v preteklem 

šolskem letu, ko so učenci 9. razreda dosegli nadpovprečne rezultate pri vseh treh 

predmetih: slovenščini, matematiki in likovni umetnosti (3. predmet). Dobro delo na 

učnem področju potrjujejo tudi dosežki na tekmovanjih iz iznanja in raziskovalnem 

področju.  

 

Pri vzgojnem področju je ravnatelj poudaril, da imamo na šoli zelo dober red in 

disciplino ter majhno število vzgojnih kršitev in primerov nasilja. Naša šola ima 

strategijo, da učence, ki se izkažejo na kateremkoli področju (lepo vedenje, šport, pomoč 

pri delovnih akcijah, nastopi na prireditvah …), javno pohvalimo in jim s tem damo 

veljavo  – razvijanje čuta pripadnosti do šole in pozitivne samopodobe.  
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Na koncu je ravnatelj predstavil še prednostni nalogi na učnem in vzgojnem področju: 

branje z razumevanjem in razvijanje strpne medsebojne komunikacije.  
 

Ker ni bilo vprašanj, je predsednica v nadaljevanju te točke povedala, da sta prišli s 

strani Ministrstva za vzgojo in izobraževanje (MIV) dve okrožnici (8. 10. 2024 in 14. 10. 

2024), ki govorita o možnosti nagrajevanja povečanega obsega pri delu ravnatelja. 

Predstavila je problematiko ravnateljskih plač, ki so neurejene že od leta 2008 in 

posledično se dogaja, da imajo mnogi učitelji na šolah po napredovanjih in povečanem 

obsegu višje plače od ravnatelja, ki pa je odgovoren za delo celotne šole. Mnogi ravnatelji 

zapuščajo ta položaj in gredo učit, saj imajo tam višjo plačo. Predstavila je nekatere 

elemente, ki kažejo na velik obseg in zahtevnost delovnega mesta ravnatelja. MIV se 

zaveda tega problema in do rešitve plačne problematike ravnateljev napotuje svete 

zavodov, da lahko ravnateljem priznajo povečan obseg dela, ki lahko znaša do 20 % 

osnovne plače. Svet zavoda mora o tem sprejeti sklep, predsednica Sveta zavoda pa z 

ravnateljem podpiše dogovor in sklep o izplačilu.  

 

Povedala je, da glede na velik obseg dela, ki ga opravlja ravnatelj, g. Jože Berk, predlaga 

sprejem sklepa:  

 

SKLEP št. 3: Svet zavoda Osnovne šole Hudinja se strinja z izplačilom povečanega obsega 

dela za ravnatelja šole, gospoda Jožeta Berka, v šolskem letu 2024/25 v višini 20 % 

osnovne mesečne plače. 

 

Pred glasovanjem je k besedi pozvala še ravnatelja šole, ki je povedal svoje stališče o 

plačnem položaju ravnateljev in se je pridružil mnenju predsednice, da je trenutno 

stanje nedopustno in težko razumljivo.  

Ker člani Sveta zavoda niso imeli vprašanj ali komentarjev, je predsednica predlagani 

sklep dala na glasovanje in sklep je bil z dvigom rok soglasno sprejet.  
 

Pred zaključkom seje je predsednica člane Sveta zavoda povabila na tradicionalno 

decembrsko prireditev Glasbeni idol Hudinje, ki bo v torek, 17. decembra 2024, ob 17. 

uri v šolski telovadnici. Vsem prisotnim se je zahvalila za udeležbo na seji.  

Seja se je zaključila ob 17.37. 

 

Zapisala:                                                                                                   

Petra Vrečko  

 

               Predsednica Sveta zavoda: 

               Maja Kmecl 

 

 


